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Til bestyrelsen Virksund Lystbådehavn: 

 

Deltagere: 

Mary-Ann S. Christiansen (MAC) – Formand 

Grete Glerup (GG) - sekretær 

Preben Vinkel (PV) – kasserer 

Kristian Brøns Nielsen (KBN)  

Allan Handberg (AH) 

Bernd Krause (BK) 

 

Suppleanter: 

Svend Nordby (SN) 

Søren Barasinski (SB) 

 

Afbud til B-møde senest tirsdag d. 2. april!!! 

 

Afbud:  

 

 

Bestyrelsesmøde torsdag den 4. april, 2024 kl. 17.00 - 20.00 i klubhuset i Virksund  

 

Forslag til dagsorden:  

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt. 

2. Godkendelse af referat fra mødet den 12. marts, 2024. 

Godkendt. 

3. Nyt fra formanden (Mary-Ann) 

a. Der er to mangeårige medlemmer i havnen, der ønsker at overdrage sin båd til børnene. I de 

to konkrete tilfælde besluttes det, der ikke skal indbetales nyt indskud i havnen. Sådanne 

konkrete situationer skal skrives ind i bådpladsbestemmelsen, som betyder, at det skal 

drøftes og evt. godkendes på næstkommende generalforsamling.   
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b. Der er kommet et forslag om, at vi får GTL-diesel i havnen. Punktet tages på til næste 

bestyrelsesmøde, hvor vi har en dialog, og tager en endelig beslutning.  

c. Der er en orientering om prisen på diesel, som er billigere i Skive. Der er taget en kontakt til 

Skive lystbådehavn, som har en særaftale med et olieselskab. Vi vil endnu engang kontakte 

enten havnefogeden og formanden for Skive lystbådehavn for at høre, om vi kan lave en 

fælles aftale ift. dieselindkøb. Det kan også være, vi kan lave en aftale om, at vi kan 

modtage resterne fra tankbilen, hvis der måtte være mere tilbage efter et besøg i Skive.  

d. Der er en forespørgsel fra ungdomsafdelingen i sejlklubben om at afholde en festival i juni, 

som bestyrelsen ser positivt på. Der er elementer, som der ønskes klarlagt forinden, såsom 

naboforståelse, sikkerhed mv.. Ungdomsafdelingen skal stå for at afklare alle forhold, som 

er nødvendige. Svend og Mary-Ann inviterer Claus til en dialog om sagen inden næste 

bestyrelsesmøde.    

e. Ungdomsafdelingen, ønsker at male mastehuset. Bestyrelsen har tidligere besluttet, at der 

ikke skal bruges ressourcer på dette område. 

f. Ift. at få en ny forpagter til cafeen på havnen, har der været annonceret bredt. Der har et en 

positiv respons, og der inviteres til en rundvisning og samtale indenfor de næste 14 dage. 

Der er desuden udarbejdet et fint materiale ift. tanker bag cafeen. .  

g. Ift. at servicere køkkenmaskinerne i køkkenet har der været en aftale med J. K. Bjerre. I den 

kommende tid klarlægges det nuværende behov ift. økonomien i denne ydelse. Preben og 

Mary-Ann tager beslutning, om der skal gås videre med sagen.  

h. Havnefogeden ordningen sendes rundt, så vi kan få dækket behovet.       

i. Ift. udvidelse af vejkryds i forbindelse med ønsket om en etablering af cykelsti har alle 

interessenter i området underskrevet en anmodning, der er sendt til Skive kommune. Havnen 

har selvfølgelig skrevet under på denne anmodning.  

j. Ift. fondsansøgning til flydebroen, hvor der kan ansøges i fonden, ”De Samvirkende 

idrætsklubber” kommer der en repræsentant fra kommunen, der besigtiger flydebroen for at 

prioritere de indkomne ønsker fra de enkelte idrætsklubber. Forpersonerne fra henholdsvis 

Virksund lystbådehavn, og Virksund sejlklub, Mary-Ann og Jens Kofoed deltager i dette 

møde. 
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k. Campingpladsen kommer i nær fremtid til at sælge gasflasker (de blå) til både - De vil koste 

220 - 230 kr./flasker.  

4. Kort om nyt i lokalplansprocessen (Kristian, Mary-Ann) 

Det er småt med nyheder om processen fra Skive kommune. Derimod mødes bestyrelsen med 

en konstruktør, der fortsat kan komme med ideer til processen. Målet er, at der skal laves en 

oversigtsplan for vores behov og ønsker til havnen.  

5. Planlægning af arbejdsdag + Indsamling af affald + Standerhejsning (Svend, Grete) 

Følgende blev besluttet på sidste bestyrelsesmøde: 

KL. 9.30 - 13.00: Arbejdsdag,  

Kl. 13.00 - 14.00: Frokost for arbejdsfolket,  

Kl. 14.00 - 14.45: Nyt miljøtiltag - Affaldsindsamling, 

Kl. 15.00: Standerhejsning med sang, hygge, øl og vand, grill af pølser (festudvalget).   

Mary-Ann taler med Kirsten og Poul, om de vil stå for sang og god stemning.  

Der sælges nye vimpler på dagen.  

Allan kontakter tømrer-Arne, som skal lave stangen til klubflaget i standersystemet. 

Havnen ønsker at invitere borgerforeningen og de andre foreninger i området til Standerhejsningen, som 

havnen står for. Mary-Ann kontakter Jens fra sejlklubben og Birgit omkring grilningen på dagen. 

 

Mary-Ann taler med Kirsten og Poul om hygge og god stemning på dagen.  

 

Mary-Ann taler med festudvalgt om indkøb af pølse og brød og arrangeringen af grill-setuppet.  

 

Svend efterlyser gode trailer på arbejdsdagen til at køre tunge bord-bænkesæt ud på div. 

pladser. 

 

Besrtyelsen forhører sig hos Hyggeklubben, om de kan give havenes bordbænkesæt 

olie/maling, Mary-Ann kontakter Kirsten.  

 

Alle skriver mails til Grete om arbejdsopgaver til arbejdsdagen. Vi koordinerer hen ad vejen. 

Det bliver godt.  

 

Grete klarlægger/planlægger en god menu til rimelige penge til det arbejdende folk.  

6. IT, hjemmeside og lagring af dokumenter (Svend) 

Svend orienterer om it-løsninger ift. lagring af bestyrelsens filer. Preben og Svend arbejder 

videre med sagen.  
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Den nye hjemmeside er efterhånden ved at være færdig, og kan snart tages i brug. Der er nogle 

få detaljer, som skal beskrives. Grete skriver et oplæg til en form for ”salgstale” for havnen, 

som korrigeres hen ad vejen. Svend sender et hjemmeside-link rundt, som vi skal tjekke i løbet 

af den næste tid ift. indhold og om siden ”virker” efter hensigten.   

7. Økonomi (Preben) 

Der overdrages økonomi fra Per til Preben på lørdag sammen med havens bogholder, Berit.  

Der er et ønske om, at vi får endnu en leverandør af materialer til havnen. Vi skal generelt 

arbejde på at få gode rabatter hos de enkelte virksomheder. Opstår, der et behov for at få 

oprettet en konto, skal det godkendes gennem kassereren.  

Preben fortæller, at det er både hjælpsomt og vigtigt, at der på alle kvitteringer angives:  

• Navn på indkøber, 

• Telefonnummer på indkøber. 

• Formålet med indkøbet. 

8. Nyt fra kranen (Allan)  

Der er fortsat problemer med kranen. Der har været endnu en økonomiske udfordring pga. 

nedbrud i sidste weekend. Der skal sættes fokus på, hvorfor kranen på trods af renovering 

fortsat går i stykker. Allan og Jørgen Kristiansen går videre med sagen.  

Der opfordres kraftigt til at overholde sikkerhedsforhold omkring kranen. Arbejdstilsynet er en 

hård part, når det gælder sikkerheden på havnen. Uheld uden sikkerhedsudstyr kan genere store 

bøder. SÅ, PAS PÅ DIG SELV! BRUG PÆREN OG SIKKERHEDSUDSTYR!  

9. Arbejdsbeskrivelser af div. udvalg på havnen (Mary-Ann, Grete)  

Arbejdsbeskrivelsen for tankanlægget skal slettes. 

De arbejdsbeskrivelser, hvor Per står som kontaktperson, der skal korrigeres.   

Der er en dialog om at få havne-kulturen synliggjort på den nye hjemmeside, hvor havnen 

drives af frivillig arbejdskraft. Ideen kan være, at der laves en form for et organisationstræ over 
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havnens udvalg, hvor udvalgsbeskrivelserne i et lækkert og læsbart layout lægges ind på den 

nye hjemmeside, så nye og gamle medlemmer ved, hvor der kan tages kontakt, hvis der opstår 

et behov.  

Arbejdsbeskrivelserne tilrettes til næste gang.  

Punktet tages med på til næste bestyrelsesmøde.     

10. Planlægning af havenes bidrag til Kræmmermarked, uge 34 (Alle) 

Udsættes til næste gang. 

11. Årshjul for bestyrelsens arbejde (Grete) 

Mary-Ann og Grete kommer med et forslag til et årshjul, som kan danne grundlag for 

bestyrelsens fokus gennem året.  

12. Eventuelt. 

Bernd oplyser om broforhold og opgaver, der skal laves på arbejdsdagen. Det er et virkelig godt 

stykke arbejde, som Bernd har lavet sammen med broformændene. Han fortæller bl.a., at der er 

bestilt nye vandslanger til broerne. Der er kommet rød/grønskilte op på alle pladser.   

Der tales videre om hætter til fortøjningspæle, som bl.a. sælges i Struer med kroge til fortøjning. 

Bernd arbejder videre med sagen.  

Legepladsen tages op på næste bestyrelsesmøde.   

Svend har arbejdet med affaldshåndteringen på havnen, og har talt med virksomheder samt 

formanden for borgerforeningen om en fælles affaldsløsning. Resultatet på anstrengelserne er, at 

der skal laves en affaldsstation på havnen. Svend er pt. i kontakt med virksomheden, Marius 

Pedersen.   

 

Næste møde bestyrelsesmøde afholdes torsdag den 2. maj, 2024 kl. 17.30 i klubhuset.  

 

 

Med venlig hilsen 

Grete Glerup 


